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JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat
Közgyűlesének 2025. március 26-án a Vármegyeháza Györ, Városház tér 3. földszinti
kistárgyalójában 13. 30 órakor tartott üléséről.

Jelen vannak: Megyimóri Dóra, Pilsits Mária, Schmatovichné Radits Klaudia Éva, Tóth-
Novák Renáta.

Jelen vannak mé az ülésen: Szanyiné dr. Vitinger Mónika, az Önkonnányzati, Jogi és
Gazdasági Iroda vezetője, dr. Körmendy Bemadett, Sulyokné Gombolai Zita, az
Önkormányzati, Jogi és Gazdasági Iroda munkatársai.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Köszöntötte a közgyűlés megjelent tagjait és a hivatal képviselöit. Távolmaradását előzetesen
jelezte Rádler Józsefné. Hiányzik még Gmbits Ferenc és Payrits Marianna képviselö.
Megállapította, hogy a közgyűlés határozatképes, mivel 4 fő képviselöjelen van Az egyszerü
szótöbbségi szavazáshoz 3 szavazat, a minösített szótöbbséghez 4 szavazat szükséges.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth-Novák Renátát, a közgyűlés tagjátjavasolta.

A testület egyhangúlag elfogadta, hogy Tóth-Novák Renáta, a közgyűlés tagja legyen a
jegyzőkönyv hitelesítő.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
A képviselők a napirendi javaslatot tartalmazó meghívót megkapták.
Megkérdezte, van-e valakinek napirendet módosítójavaslata.

Napirendet módosító javaslat nem hangzott el.

PilsitsMária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a napirendijavaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi napirendet fogadta el:

1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat 2024.
évi költségvetésének módosítása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormanyzat 2024.
évi gazdálkodásának beszámolója és a költségvetési maradvány elszámolása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

3. Együttműködési megállapodás elfogadása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök



4. Az Országos Horvát Onkormányzat által kiírt pályázaton való részvétel,
pályázat benyújtása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

5. Támogatási kérelmek elbírálása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

6. Időközi beszámolő a két ülés között megvalósított programokról.
EIőadó: Pilsits Mária, elnök

7. Egyebek.

NAPIREND TÁRGYALÁSA

évi

1. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme ei Horvát Nemzetisé i Önkormán zat 2024.
költsé etésének módosítása.

Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Az anyagot írásban megkaptuk, ha tehát megvan a határozati javaslat is, illetve a melléklet,
tehát ha nézzük a 2024. évi eredeti előirányzatunkat, ott csak 520 ezer forintos önkormányzati
működési célú támogatással számoltunk először, plusz az előző évi pénzmaradványunkkal,
tehát ígyjött ki a 2.900.000 Ft, akkor egyszer módosítottunkjúnius 30-án, akkor kaptuk meg a
feladat alapú támogatást, a 2 millió 145 ezer forintot, illetve a pályázati egymillió forint, amit
az OHÖ-től kapunk, és a 900 ezer forint, amit mi fízettünk be. Tehát így módosultak az
előirányzataink. A bevételek így összesen 6.967.701 forint lettek, és a másik oldalt, a kiadásit
is ezek alapján kellett módosítanunk, mivel a dologi működési kiadásunk az kevesebb lett az
előirányzatnál, ezért plusz 527. 000 forinttal módosítottuk. Tehát a határozatijavaslat úgy szól,
hogy a bevételi előirányzatokat 1 millió 900 ezer forint plusszal, a dologi vagy a kiadásokat
meg -527 ezer forintos tartalékkal. Tehát így szól a határozati javaslat, hogy ezekkel az
összegekkel fogadjuk el.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

8/2025. III.26. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése a
2024. évi költségvetésének módosítását a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Határidő: 2025. március 26.
Felelős: Pilsits Mária, az önkormányzat elnöke



2. na irendi ont .. _ _
A G őr-Moson-So ron Várme ei Horvát Nemzetisé i Önkormán zat 2024. évi
azdálkodásánakbeszámoló'aésaköltsé etési maradván elszámolása.

Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Tehát a föösszegek azok, amit az elöbb elfogadtunk, a 6967701, és ehhez a Zita a tartalékot
módosította azzal a mínusz 5.27-el, és így lett 1. 617.997. És erröl szól az anyagunk, és a
föösszegeket úgy fogadtuk el, tehát a zárszámadásunk főösszegei 6 millió 967 701 bevétel es 5
millió 25 ezer 2Í1 9 521 1 kiadás, és a pénzmaradványunk, amijanuár elsejére átjött, 1.942.490.
És itt vannak a mellékletek, a pénzkészletünk, lényegében nekünk a pénzkészlet ugyanannyí,
mint a pénzmaradvány, mert nekünk házi pénztánmk nincsen, csak bankunk. Tehát ez
megegyezik.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

9/2025. 11.26. HNH ., .
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat Közgyulése a

2024. évi költségvetésének végrehajtását

4. 565. 600, - Ft költségvetési bevétellel
5.025.211, - Ft költségvetési kiadással
2.402. 101,- Ft finanszírozási bevétellel

6.967.701,- Ft összes bevétellel
5.025.211, - Ft összes kiadással;

az előterjesztés 1. számú mellékletben foglalt részletezés szerint állapítja meg.

2. A közgyűlés a horvát nemzetiségi önkormányzat 2024. évi költségvetési maradványát
1.942. 490, - Ft-ban határozza meg a 2. számú melléklet részletezése szerint.

Határidő: 2025. március 26.
Felelős: Pilsits Mária, az önkormányzat elnöke

3. na irendi ont
E üttműködési me álla odás elfo adása.
Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

PilsitsMária aköz űléselnöke



Itt is megkaptuk az anyagot, és megkaptuk a. Rajka Közös Önkormányzati Hivataljegyzöjének
a tájékoztatását is, és én kémém Szanyiné dr. Vitinger Mónikát, hogy magyarázza meg nekünk
magyaml ezt, hogy a mi megállapodásunkjó-e, elfogadhatjuk-e.

Szan iné dr. Vitin er Mőnika irodavezető

Amit múlt héten kiküldtem, annál benne volt már a határozati javaslatban, hogy a 2020-as
együttműködési megállapodás visszavonása mellett fogadjuk el az új megállapodást. Ugye
magába a megállapodásba azért nem írtam be, mert itt a felek is változtak. Tehát, hogy például
bejött újként Győr, tehát hogy ő nem írhat alá egy olyan együttműködési megállapodást, hogy
felmondja a korábbit, amiben nem volt benne. Itt az lerme a megoldás, hogy egyrészt a
települések a határozatukban döntsenek úgy, hogy ők visszavonják a korábbi megállapodást,
illetve minden önkormányzat, aki korábban benne volt a megállapodásban, küldjön nekünk egy
olyat, hogy egyoldalúan felmondja azt, azt az elnökök aláírják, és akkor ott lesznek az
felmondások. Tehát magába az újba nem tudom beleími, mert ugye változtak a települések.

Schmatovichné Radits Klaudia Éva ké viselő
Még Martinschich Balázs bezenyei képviselönek volt a javaslata, hogy a javasolt
együttműködés aimak kereteként kerüljön pontosan meghatározásra, hogy a Megyei
Nemzetiségi Önkormányzat helyben megrendezésre kerülő rendezvények, események
alkalmával a nemzetiségi pályázatok, támogatások adminisztratív menedzselése folyamán
folyamatosan tartsa a kapcsolatot a helyi horvát nemzetiségi önkormányzattal, elősegítve ezzel
az információ pontos áramlását és a kommunikációs ügyintézés egyszerűsítését és támogatását.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Balázs képviselönk volt, nem is egy cikluson keresztül, és mindig kommunikáltunk és
konzultáltunk egyszer a képviselőkön keresztül, és ha van olyan önkormányzat, ahol nincs
képviselője a megyei közgyűlésben, akkor látjátok a címet.

Szan iné dr. Vitin er Mónika irodavezető

Az összes megyei horvát ülés jegyzőkönyve fent van a honlapunkon, abban szerepelnek a
döntések, programok.

Schmatovichné Radits Klaudia Eva ké viselő

En azt gondolom, hogy arra gondolt, hogy a nemzetiségi önkormányzat legyen így a
koordinátora, hogy mondjuk bejön egy pályázat, jön egy program, hogy akkor először a
nemzetiség közvetíti a megye felé.

Pilsits Mária a köz űléselnöke

Nem vagyunk alá-fölé rendelve, Klaudia. Te ugyanolyan rangú önkormányzat vagy, mint a
megye. Tehát most mit koordináljak? Én csak arra fígyelek, hogyha azt mondjuk, hogy adunk
pénzt programra társfínanszírozással, akkor azt neked kell koordinálni ott, amikor a számlát
megbeszéled az önkormányzattal, mert ezt a megyei névre költöd. Tehát erről van szó.

Schmatovichné Radits Klaudia Eva ké viselő

Tehát akkor magyarul, hogyha mondjuk egy adott településen bármi intézmény, mondjuk egy
óvoda szeretne támogatást kémi, akkor nem muszáj, hogy a helyi nemzetiségi
önkormányzatnak erről tudomása legyen.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke



Dehogynem! Ha a megyéhez fordul támogatásért, akkor ennek a helyi nemzetiségi
önkormányzaton keresztülkellene lennie. A helyi önkormányzatoknak kell elküldeniük az éves
programjaikat. Egyedül Kimle és Bezenye küldte eddigel a programokat, a Hidegségjövo
héten ülésezik. fehát minden önkormányzat tudja saját programjából, hogy mire fog kémi
abban az évben pénzt.

Schmatovichné Radits Klaudia Éva ké viselő
Ez így akkor rendben van a részemről.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

10/2025. III.26. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlese a
Győr-Moson-Sopron vármegyében - az ugyanebben a tárgykörben 2020. május 8-án,
határozatlan időre kötött együttműködési megállapodás visszavonása mellett - a
vármegyei horvát önkormányzat, valamint Bezenye, Fertőhomok, Győr, Hidegség, Kimle,
Kópháza, Sopron, Sopronhorpács és Und településeken működő horvát nemzetíségi
önkormányzatok között kötött - az előterjesztés mellékletét képező - együttműködési
megállapodást jóváhagyja.

Határidő: 2025. március 26.
Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

4. na irendi ont
Az Orszá os Horvát Önkormán zat által kiírt ál ázaton való részvétel ál ázat
ben ú'tása.

Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária ké viselő

Az Országos Horvát Önkormányzathoz minden évben benyújtjuk a palyázatot, ehhez kell az
együttműködési megállapodás az önkormányzatok között. Ismertette a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

11/2025. III.26. HNH



A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése mint
a Győr-Moson-Sopron vármegyében működő - a határozatban nevesített - kilenc horvát
települési nemzetiségi önkormányzat koordinátora:

a) benyújtja az 1.000.000,- Ft-os támogatási igényt az Országos Horvát Onkormányzat
által a horvát nemzetiségi önkormányzatok együttműködési támogatására
céltartalékként elkülönített pénzalap igénybevételére,

b) felkéri az együttműködési megállapodásban szereplő településeket (Bezenye,
Fertőhomok, Győr, Hidegség, Kimle, Kópháza, Sopron, Sopronhorpács, Und horvát
nemzetiségi önkormányzatai), hogy egyenként 100.000,- Ft-ot fízessenek be 2025. május
10-ig a pályázathoz szükséges önerő biztosításához,

c) elkülönít a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat 2025.
évi költségvetése terhére 100.000, - Ft-ot a pályázathoz szükséges önrész biztosítására,

d) felkéri az együttműködésben részt vevő horvát települési önkorinányzatokat, hogy
legkésőbb 2025. április 30. napjáig küldjék meg a megvalősítani kívánt programjaik,
tevékenységeik leírását és azok tervezett költségvetését a vánnegyei horvát nemzetiségi
önkormányzat elnökének.

Határidő: 2025. március 26.
2025. április 30. - d.) pont vonatkozásában
2025. május 10. - b.) pont vonatkozásában

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

5. na irendi ont
Támo atási kérelmek elbírálása

EIőadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

2.1. NABIT NONSTOP Ala ítván a Bezen ei Iskolás Tanulókért- 2025.05.08.-10. között
a horvátorszá i testvériskola fo adása.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Egy pályázatunkjött be, a beküldő a Nabit Nonstop Alapítvány a bezenyei iskolás tanulókért,
ez a Bezenyei Altalános Iskola alapítványa, a pályázat szabályszerű, tartalmaz árajánlatokat.
Leszkovich Istvánné a projektfelelös és a témafelelős is, megvan a számlaszám, adószám. A
kérelemnek a tárgya Horvátországi Testvériskola fogadása május 8-tól majus 10-ig.
Ismerteti a kérelmet:

Kérelemmel fordulok Önökhöz a nemzetiségi iskolánk horvátországi testvériskolával való
kapcsolattartása érdekében. A Donja Dubravai iskolával 32 éves kapcsolatunk van, aminek
köszönhetően diákjaink kétévente Horvátországba utazhattak, és a közbülső években mi
fogadjuk a horvát diákokat, kísérö tanárokat. Ez a kapcsolattartás a pedagógiai program kiemelt
célkitűzései között szerepel, nemzetiségi iskolaként fontosnak tartjuk, hogy tanulóink
megismerkedjenek Horvátország természeti, történelmi, kulturális nevezetességeivel, hogy a
horvát nyelvet a gyakorlatban való helyzetekben is alkalmazhassák. De kiváló lehetöség ez a
nyelvtanárok szakmai kapcsolattartására is. A vendéglátásban idén ránk kerül a sor, május 8-tól
10-ig várjuk a horvát gyerekeket és a tanáraikat, összesen 24 főt. A hagyomány szerint most mi
biztosítjuk a szállást, az étkezést, és szervezünk programot a vendégeknek. A költségek egy



részének finanszírozásához szeretném kémi szíves támogatásokat! A program teljes költsége
900. 000 Ft. Atanulókat családoknál fogjuk elszállásolni, a felnöttek szállásához szeretnénk
támogatást kémi, amit bruttó 165.200 Ft-ért tudunk megoldani amit továbbá a csoport egyszen
étke^etéséhez szeretnénk kémi támogatást, ami 144. 000 Ft lesz, így összesen 309. 200 Ft-ra
lenne szükségünk. Aprogramhoz a helyi horvát nemzetiségiönkormányzattól kapott támogatás
120.000 Ft, ésa felnöttek fogadása egy alkalommal. Bezenye Községi_0nkormányzat
támogatása 150. 000 Ft. A fennmaradó összeget egyéni támogató, illetve a NABIT Alapítyányt
biztosítja. Tisztelettel kérem Önöket, hogy a nemzetiségi céljainkat figyelembe véve a
lehetősegek mértékében szíveskedjenek támogatni, pedagógiai programunkban rögzített
célkitűzések megvalósítását
És akkor itt a nyUatkozat, itt van a kettö árajánlat. A 24 fö étkezésére 6000 fonntosaron^ 144i
forint bmttóban, és akkor a vendégház két éjszaka, hét főnek öt szobában 161. 000 Ft. Es ez
pIuszazIFA, ami 4200 forint. Úgyhogy ez aztjelenti, hogy akkor társfinanszírozásban adnánk
rendezvényszervezésre 309. 200 Ft-ot.

A képviselök egyetértettek ajavaslattal.

PilsitsMária aköz űléselnöke
Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A testület 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

12/2025. III.26. HNH , ^ _, "_
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Kozgyufése

váUaIja, hogy - társfínanszírozasban - 309. 200, - Ft-ot biztosít a NABIT NONSTOP
AlapítvanyTészére Bezenyén a 2025.05.08.-10. között a horvátországi testveriskola
fogadása szervezési költsegének fedezetére, a 2025. évi költségvetése terhére. A
program a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzattal
közösen kerül megrendezésre.

2. A társfinanszírozással nyújtott támogatás nem tartalmazza a reprezentációs
költségeket. Amennyiben a benyújtott számla alapján reprezentációs adofízetési
kötele^ettség keletkezik, annak kifízetése a támogatási kérelem benyújtójának
kötelezettsége.

Határidő: 2025. március 26.
Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

6. na irendi ont
Időközi beszámoló a két ülés között me alósított ro ramokról.
Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Február 22. -én Kimlén megtartották a hagyományos Horvát bált.

Március 7-én Fertőhomokon az Önkormányzatunk rendezte az idei Horvát Katolikus
Kalendárium bemutatóját. A bemutatón a felelős kiadó Vélin Veszna és a szerkesztö Trubics
Lilla is részt vett. A rendezvény sikeres volt.



A vármegyei önkormányzatok közül a következök elnökei és képviselői vettek részt:
Vármegyei képviselők: Rádler Józsefné, Tóth-Novák Renáta,
Horvát önkormányzatok elnökei, képviselői és a horvát csoportok tagjai: Soproni Horvát
Egyesület, Fertőhomok Kajkavci, Hidegségi Horvát Klub, falvakból: Kópháza, Soproiihorpács,
Und, Fertöhomok, Hidegség, Sopron. Bezenye, Olmód. Horvátzsidány.
Közreműködtek: Klemensits Ingrid, Sárközi Agnes, Hujlevné F.Mária,Dr. Handler András.

Március 22-én Peresznyén tartotta Magyarországi Gradistyei Horvátok Egyesülete az éves
közgyűlését. A közgyűlésen részt vettek a vármegyéiikből a tagok.

Schuiatovichné Radits KIaudia Eva ké viselő

A Bezenyei Horvát Önkormányzattól részt vettek 2025. 03. 1. -2. között Rijekában a kameválon.
Folytatódik a horvát nyelvoktatási program is.

Me imóri Dőra ké viselő

A Mali Dunaj Enekkar tart órát a kimlei iskolában. Minden hónapban egy-egy órát tartanak két
osztálynak, és helyi gradistyei énekeket tanítanak.

Egyéb hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a beszámolót.

A testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

13/2025. III.26. HNH
A Győr-IVIoson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
elfogadja a "vármegyei horvát eseményeken történtekről szóló szőbeli előterjesztést, mely
horvát nemzetiségi rendezvény megvalósulásáról és annak megvalósításában a Győr-
Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat tevékeny hozzájárulásáról
(Megyimóri Dőra, Pilsits Mária, Radler Józsefné, Schmatovichné Radits Klaudia Éva,
Tóth-Novák Renáta, Grubits Ferenc, Payrits Marianna részvétele) számol be.

Határidő: 2025. március 26.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

7. na irendi ont
EgYebek.

5. 1. Nemzetisé i na

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Ertesített minket a vánnegyei önkormányzat, hogy a nemzetiségi nap időpontját módosították,
2025. 04. 12. helyett 2025. 04.26-án lesz a nemzetiségi nap Jánossomorján.
Tavaly szerepelni akartak a Fertőhomoki Kajkavci tagjai, tavaly volt az évfordulójuk, de sajnos
nem sikerült, nem tudtak egyezségre jutni, és az idén megkérdeztem tőlük, és elfogadták a 12-
ét, de aztán közbejött ez a módosított időpont. Ma lesz próbájuk, és az Ádám megígérte, hogy
holnap reggel engem hív. A másik szereplő meg a soproni horvát énekkar, mivel tavaly a
kimleiek szerepeltek, és ök viszont vállalták, nekik jó az új idöpont. Nekem az lenne a



javaslatom, hogy amennyiben fertöhomokiaknak nemjó, akkor fogok nálatok érdeklödni, hogy
egy zenekar kéne, de először az undiakat kérdezem meg, mert most is megkérdeztem a
Szabinát, a Balogh Szabinát, hogy tudnak-e jönni, és akkor mondta, hogy tudtak volnajönni.
Ha azt mondják a tamburások, hogy nem tudnak jönni, akkor majd szólok, mert akkor más
nincs már, csak Kópháza meg a Bezenye, de Kópházánál gyerekek vannak, tehát nem tudom, a
felnöttek, tehát akkor ezeket kell megkérdeznünk, akkor fogokjelentkezni, jó?
11-kor lenne a mise, és akkor 13. 30-kor kezdődik a megyei értéknap és a többi, tehát majd
amikor már tudjuk a programot, mindent, akkor én külön írok mindegyik horvát nemzetíségi
falu nagy önkormányzat polgármesterének, hogy a megyei értéktár, ami van a horvátsággal
kapcsolatban, akkor vonuljanak ki, mert az ő hozzájuk tartozik, nem a horvát önkormányzathoz,
hanem a helyihez. Tehát akkor az értéknap miatt én ími fogok a polgármestereknek, meg akkor
a díjat most az idén a romák kapják.
Viszont a főzés elmarad, mert nekem és Grubits Ferinek is országos horvát önkonnányzati
közgyűlés lesz aznap.

Pilsits Mária ké viselő
A következö ülés idöpontjárajavaslatom: május 7. 13.30 óra. addig küldje be mindenki a nyári
programjaira a támogatási kérelmeket.

A képviselők egyetértettek ajavaslattal.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb kérdése, tájékoztatója a testület felé.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Akkor köszönöm szépen a részvételt, az ülést bezárom.

.

<^.-.. G^.
^"°8^

^^
; ^

^L
'^

TM - ^Ot^. ^ '^8^'
Tóth-NovákRenáta

jegyzőkönyv-hitelesítő
Pilsits Mária

elnök

L^




